

## Food Vendor

Dieppe Kite International is seeking a food vendor to sell quality products throughout the festival from Wednesday, August 10, to Sunday, August 14, 2016 at Dover Park in Dieppe. The food vendor must have the necessary equipment and staff.

### Festival information

Dieppe KITE International is the largest festival of its kind in North America. The event attracts the world's best kite flyers from a number of countries who gather to fly kites of all colours, shapes and sizes. Dieppe KITE International is now an annual event featuring three kite categories as well as community and cultural activities.

### Festival hours at Dover Park

Wednesday, August 10	10am-5pm
Thursday, August 11	10am-6pm
Friday, August 12	10am-10pm
Saturday, August 13	10am-6pm
Sunday, August 14	10am-5pm

### Fees

#### Space

10x10 / 10x20 / 20x20      \$ 300 (including tax)

#### Power hookup

2 X 15 AMP - \$35 + tax

20 AMP - \$50 + tax

30 AMP - \$75 + tax

The vendor must provide their own extension cords, hoses, lights, tables, chairs and tent. The sale of water bottles is strictly prohibited. This is reserved to the Dieppe Kite International exclusively.

### Set up of kiosk

The kiosk must be installed by noon on Tuesday August 9. The vendor could lose his place without reimbursement.

### How to apply

The deadline is Friday June 17<sup>th</sup> at noon. Late applications will not be considered. Decisions will be provided to vendors by Friday, July 3, 2016. Full payment is required upon applying. The deposit will be required should you not be chosen. Please fill out the application form correctly and do not hesitate to add supplementary information for the selection committee.

The vendor must supply proof of approval by the New Brunswick Department of Health by Friday, July 29<sup>th</sup>, 2016. If this information is not received, your application will not proceed and your deposit will not be returned.

### The application must be mailed or delivered to:

Dieppe KITE International  
Attention: Annie Belliveau  
333 Acadie Avenue Dieppe NB E1A 1G9

Info: 506.877.7878 or [info.cerfvolant@dieppe.ca](mailto:info.cerfvolant@dieppe.ca)



## Application form

Company name: \_\_\_\_\_

Name of contact person: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

City: \_\_\_\_\_ Province: \_\_\_\_\_ Postal code: \_\_\_\_\_

Telephone: \_\_\_\_\_ Telephone-cell: \_\_\_\_\_

Email: \_\_\_\_\_ Website: \_\_\_\_\_

### Questionnaire

1 – Please describe the various items you plan on selling along with a description and price for each. Only the items on this list will be approved for sale. Glass bottles are not allowed. The sale of water bottles is strictly prohibited. This is reserved to the Dieppe Kite International exclusively.

2 – List the electrical appliances you will be using and their power usage in amps. (Include kettles, fans, cash registers, etc.) Only items on this list will be approved.

Electrical appliances	Power usage in amps

Total energy requirements per day: \_\_\_\_\_

3- Do you use propane?      yes    no

4- Include a photo or plan (to scale) of your kiosk.

5- Do you have other needs? \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

6- Please describe your vending experience.

\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

I understand that my application must include all requested information.

I understand that vendors must be set-up before the festival ground opens and will be permitted to leave the site once at the end of the day-see hours above.

Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

## Kiosque de vente de nourriture

L'International du cerf-volant à Dieppe est à la recherche d'une entreprise pour vendre des produits de qualités pendant la durée du festival, soit du mercredi 10 août au dimanche 14 août 2016, au parc Dover à Dieppe. Celui-ci doit posséder l'équipement et les ressources humaines nécessaires.

### Information sur le festival

L'International du cerf-volant à Dieppe est le festival le plus important en son genre en Amérique du Nord. Les meilleurs cerfs-volistes du monde provenant de divers pays se rassemblent afin de faire voler dans le ciel des cerfs-volants aux couleurs et aux formes multiples. L'International du cerf-volant est maintenant une activité annuelle qui comporte trois volets : cerfs-volants, des activités communautaires et des activités culturelles. Il accueille en moyenne 25 000 personnes.

### Heures d'ouverture du festival

Mercredi, 10 août	10 h à 17 h
Jeudi, 11 août	10 h à 18 h
Vendredi, 12 août	13 h à 22 h
Samedi, 13 août	10 h à 18 h
Dimanche, 14 août	10 h à 17 h

### Frais

#### Espace

10x10 | 10x20 | 20x20      300 \$ (inclus la taxe)

#### Prises de courant

2 x 15 AMP	35 \$ + taxe
20 AMP	50 \$ + taxe
30 AMP	75 \$ + taxe

Les marchands doivent fournir leur propre rallonge électrique, tuyaux, lumières, tables, chaises et tente. La vente de bouteille d'eau est réservée à l'International du cerf-volant à Dieppe exclusivement.

### Installation du kiosque

Le kiosque doit être installé par midi le mardi 9 août, sinon, le vendeur peut perdre son emplacement sans remboursement.

### Comment faire une demande

La date limite est le 17 juin 2016 à midi. Les demandes tardives ne seront pas considérées et nous ferons part de notre décision aux marchands le lundi 4 juillet. Le paiement en totalité est requis au moment où vous faites votre demande. Le chèque vous sera retourné si vous n'êtes pas choisis.

Assurez-vous de bien remplir le formulaire et n'hésitez pas à ajouter de l'information supplémentaire pour le comité de sélection.

Le vendeur doit présenter une preuve d'approbation du ministère de la santé du Nouveau-Brunswick au plus tard le vendredi 29 juillet 2016. Sinon, la demande ne sera pas retenue et le dépôt ne sera pas remboursé.

### La demande doit être envoyée ou apportée à:

International du cerf-volant à Dieppe

Att: Annie Belliveau

333 avenue Acadie, Dieppe, NB E1A 1G9

Info: 506.877.7878 ou [info.cerfvolant@dieppe.ca](mailto:info.cerfvolant@dieppe.ca)



## Formulaire d'inscription

Nom de la compagnie: \_\_\_\_\_

Nom de la personne-ressource: \_\_\_\_\_

Adresse: \_\_\_\_\_

Ville: \_\_\_\_\_ Province: \_\_\_\_\_ Code postal: \_\_\_\_\_

Téléphone : \_\_\_\_\_ Téléphone cellulaire : \_\_\_\_\_

Courriel: \_\_\_\_\_ Site Web: \_\_\_\_\_

### Questionnaire

1 - Veuillez décrire les différents items que vous prévoyez vendre avec une description et le prix pour chacun. Seulement les items sur cette liste seront approuvés pour la vente. Les bouteilles en verre ne sont pas permises. La vente de bouteille d'eau est réservée à l'International du cerf-volant à Dieppe exclusivement.

2 - Énumérer les appareils électroménagers que vous utiliserez et la puissance en ampères. (Incluant les bouilloires, ventilateurs, caisse enregistreuse, etc.) Seulement les items sur cette liste seront approuvés.

Appareils électroménagers	Puissance en ampères

Besoin total en énergie par jour: \_\_\_\_\_

3- Est-ce que vous utiliserez du propane?  oui  non

4- Inclure une photo ou bien un schéma (à l'échelle) de votre kiosque.

5- Avez-vous d'autres besoins? \_\_\_\_\_

6- Quelle est votre expérience comme vendeur? \_\_\_\_\_

Je comprends que ma demande doit comprendre toutes les informations demandées.

Je comprends que je dois arriver, à chaque jour, avant le début du festival et rester sur le site jusqu'à la fermeture du festival.

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_